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می شوند
باشــگاه پرســپولیس تــا پایــان 
هفتــه هشــتم رقابت هــای لیــگ 
برتــر اقــدام بــه پرداخــت ۲۰ درصــد 
از قراردادهــای فصــل جــاری 
اعضــای تیــم و پرداخــت پــاداش 
بردهــای ایــن فصــل کــرده اســت 
تــا آنهــا در شــرایط مطلــوب مالــی 

باشــند.
همیــن موضــوع باعــث شــده آنهــا 
هیــچ فشــاری بــرای پرداخــت پــول 
بــه بازیکنــان خــود در روزهــای 
اخیــر نداشــته باشــند و درویــش 
طبــق برنامه ریــزی مالــی خــود 

برخــورد کنــد.
درویــش، مدیــر عامــل باشــگاه 
پرســپولیس تصمیــم دارد میــزان 
ــه اعضــای تیــم را قبــل  پرداختــی ب
از تعطیلــی دوبــاره رقابت هــای 
لیــگ برتــر در پایــان فصــل بــه 
۳۵ درصــد برســاند و در صــورت 
بردهــای احتمالــی، پــاداش آنهــا را 
نیــز فــوری واریــز کنــد تــا هیچکــس 
از باشــگاه طلــب نداشــته باشــد.

 

لوکادیا و دیاباته 
پول گرفتند

قــرار بــود تــا دیــروز دهــم اکتبــر )۱۸ 
مهرماه ۱۴۰۱( باشگاه پرسپولیس 
طلــب ۸۱ هــزار دلاری لوکادیــا را 
پرداخــت کنــد و بــا اینکــه بســته 
شــدن حســاب ایــن باشــگاه بــه 
خاطــر بدهــی ۲۷ میلیــارد تومانــی 
بــه یــک شــخص حقیقــی مانــع 
از انجــام ایــن کار شــده بــود امــا 
باشــگاه پــول مهاجــم هلنــدی را 

فراهــم و بــه او پرداخــت کــرد.
بــه گفتــه یکــی از مدیــران باشــگاه 
پرســپولیس مبلــغ قســط دوم 
قــرارداد لوکادیــا روز گذشــته 
به صــورت نقــدی فراهــم و بــه او 

پرداخــت شــده اســت. 
همچنیــن شــیخ دیاباتــه کــه در 
بخشــی از تمریــن گروهــی دیــروز 
شــرکت داشــت نیــز قســمتی از 
مطالبــات خــود را دریافــت کــرد. 

 

پرداختی گولسیانی 
در اولویت

بــا وجــود پرداختی هــای نســبتاً 
مناســب بــه بازیکنــان و اعضــای 
تیــم امــا بحــث پرداخــت حقــوق 
رجــی  بیــان خا زیکنــان و مر با
مســأله دشــواری بــرای باشــگاه 

بــوده اســت.
بــه همیــن خاطــر درویــش تصمیم 
دارد قسط دوم قرارداد گولسیانی 
کــه حــدود ۵۰ هــزار دلار اســت را 
نیــز یــک هفتــه پــس از پرداخــت 
پــول بــه مهاجــم هلنــدی پرداخــت 
کنــد تــا مشــکل دو بازیکــن خارجی 

ایــن باشــگاه حــل شــود.
پرســپولیس دو مربــی برزیلــی 
هــم دارد کــه البتــه چــون مبلــغ 
قراردادشــان نســبت بــه بازیکنــان 
بســیار کمتــر اســت پرداختــی 

حقــوق آنهــا دشــوار نیســت.

 zخبر

با حضور لوکادیا 
چرا در دو هفته 

اخیر شاهد افول 
این مهاجم گلزن 

بودیم؟
لوکادیا در تایمی که 
بازی کرده آمار قابل 
قبولی داشته است 

فقط باید بیشتر آماده 
شود که حتماً در این 
صورت باز هم شاهد 

گل های دیگری از جانب 
این بازیکن خواهیم 

بود و اگر شیخ هم 
خوب باشد و زودتر برای 

بازی ها مهیا شود از 
آنجا که پیشینه خوبی 
دارد قادر خواهد بود 

تأثیر گذاری خوبی با 
لوکادیا داشته باشد.

ZOOM

سروش رفیعی

شماره 7 بدرخش!

ســروش مقابــل ســپاهان بــرای اولیــن بــار نیمکت نشــین شــد و وقتــی بــه 
بــازی رفــت کــه زمــان زیــادی بــرای انجــام فعالیــت مؤثــر نداشــت. دربــاره 
نیمکت نشــینی ســروش شــایعاتی مطــرح شــد که به مســائل غیــر فوتبالی 
ربــط پیــدا می کــرد امــا واقعیت چیز دیگری بــود و این تغییر فقــط فنی بود. 
رفیعــی در هفــت بازی قبل از آن هم نتوانســته بــود انتظارات را برآورده کند 

و حــالا انتظــار مــی رود موتــور تهاجمــی تیــم را راه بیندازد.

سعید صادقی

لطفاً معمولی نباش!

غیر از بازی با هوادار که در حد یک ستاره درخشید و توانست یک تنه 
پرسپولیس را برنده از زمین بیرون بیاورد در سایر بازی ها چیزی برای ارائه 
نداشته و در حد یک بازیکن معمولی بوده است. البته یحیی همواره از این 
بازیکن حمایت کرده و خیلی سخت تعویضش می کند اما صادقی مقابل 
سپاهان نمایش ضعیفی ارائه داد و حالا انتظار می رود در بازی های پیش رو 
و قبل از دربی فراتر از یک بازیکن معمولی باشد و بتوان روی او حساب کرد.

مرتضی پورعلی گنجی

ناهماهنگی یا ضعف؟

در حالی که برخی معتقدند پورعلی گنجی توانسته  جای سیدجلال حسینی را در 
قلب دفاع پر کند اما در بازی های اخیر باگ هایی داشته که نگران کننده است. 
برخی معتقدند او به خاطر گل به خودی مقابل سنگال نباید مقابل تراکتور بازی 
می کرد اما به نظر می رسد دوری یکساله از میدان مشکلاتی برای مرتضی به 
وجود آورده که مشخص نیست به خاطر ناهماهنگی با گولسیانی است یا ناشی 
از ضعف او می شود. به هر حال مرتضی باید کم اشتباه تر از سه بازی اخیر باشد.
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از کمپ سرخ
13پرسپولیس

 zسؤال و جواب

امیر اصلانیان، مهاجم سابق پرسپولیس 
معتقــد اســت بازیکنــان خــط هافبــک 
پرسپولیس در توانایی رساندن توپ های 
ســالم بــه لوکادیــا عاجز بوده انــد. این در 
حالی اســت کــه به گواه همیــن مهاجم، 
خــط هافبــک فعلی پرســپولیس یکی از 
بهترین خطوط هافبک چند ســال اخیر 

تیــم قرمزپوش پایتخت اســت.

پرسپولیس مقابل مس رفسنجان 
بعد از دو بازی که نتایج خوبی 

نگرفته قادر به ارائه بازی خوب و 
کسب سه امتیاز خواهد بود؟

مــن فکــر می کنــم به دلیــل مســائلی که 
پیــش آمده، لیگ ما بــه لحاظ کلی دچار 
افــت شــده و ایــن موضــوع شــامل حــال 

پرســپولیس هــم شــده اســت کــه البتــه 
در ایــن رابطــه کادر فنــی پرســپولیس 
بایــد بیشــتر روی بازیکنــان کار کننــد تــا 
بازیکنان در شــرایط خوبــی قرار بگیرند. 
البته در چهار بازی که تیم پرسپولیس به 
طــور کلــی خوب نتیجه گرفتــه بود، همه 
چیــز بــر وفق مــراد بــود و سرخپوشــان با 
حاشــیه امنیــت و با اقتــدار در صدر قرار 
داشتند. اما در بعضی از بازی ها و اینکه 
همــه حواس ها بــرای گلزنی روی لوکادیا 
معطــوف بود بقیه بازیکنان در رســاندن 
تــوپ به مهاجم گلزن پرســپولیس ناکام 
بودند که این مشــکل در وهله نخســت 
بــه بازیکنــان خــط هافبک پرســپولیس  
بــاز می گــردد چون هافبک هــای خوب و 
خــاق پرســپولیس در عمل در رســاندن 
توپ به لوکادیا و ساخت موقعیت ناکام 
بودنــد البتــه لوکادیــا هــم در تعطیــات 
فیفادی شــرایط بدنــی اش به لحاظ کلی 
بهتــر شــد امــا بدنش به شــکلی کــه باید 

و شــاید چابــک نشــد بــه طوری کــه مثاً 
بتوانــد یــک در مقابــل یک هــا را خوب از 
پیش رو بردارد و شرایط بهتری به لحاظ 

فرم بدنی داشــته باشــد.
کلام فنی تان خطاب به بازیکنان و 

کادر فنی پرسپولیس چیست؟
بــازی که زیاد مانده اما هر بازی اهمیت 
خــاص خــودش را داردو کادر فنــی آنالیز 
بهتــری داشــته باشــد و بازیکنــان را بــه 
لحــاظ فنــی خــوب توجیــه کنــد و انگیزه 
بازیکنــان هم در حد بالایی نگه داشــته 
شــود تــا در بازی هــا بــه مشــکل روحی و 

روانــی برنخورند.
در رابطه با برگزاری دربی بعد از 
جام جهانی چه صحبتی دارید؟

من معتقدم برگزاری دربی بعد و قبل از 
جــام جهانــی فرقی ندارد چون تماشــاگر 
نیســت و دربــی و بازی هــای دیگــر لیگ 
فقــط در صورت حضور تماشــاگر اســت 
که جذاب می شــود و در غیر این صورت 

لیــگ و دربــی هیــچ هیجانــی نخواهــد 
داشت و دو تیم سرخابی فقط در حالی 
رودرروی هــم قــرار می گیرنــد کــه فقــط 
نبازند چون تماشاگری نیست که آنها را 
تهییج کند و مهیای بازی ســازد. از سوی 
دیگــر نبــودن تماشــاگر موجــب شــده 
کــه داوری هــای مــا هــم دچــار مشــکل 
شــود چــون در ایــن صــورت داور هــم 
می دانــد کــه چشــم های زیــادی مراقب 

قضاوت اوست به همین دلیل قضاوت 
داوران هــم از شــرایط خیلی بــدی که ما 
شــاهدش بودیم به مراتب بهتر خواهد 
شــد. از ســویی به دلیل اشــتباهات زیاد 
داوران در لیــگ فعلــی مــن معتقــدم که 
بــازی دربــی هم حتماً باید با حضور داور 
خارجی برگزار شــود چون داوران داخلی 
مــا با شــرایطی کــه در قضاوت هایشــان 
داشــتند حتماً در صورت قضاوت دربی 

هــم بــه مشــکل می خورند.
در رابطه با زدن پنالتی اگر نخواهیم 

مشکلی که در بازی با تراکتور به 
وجود آمد، دیگر تکرار نشود چه 

تدبیری باید اندیشیده شود؟
مــن فکــر می کنــم چــون پرســپولیس 
بازیکــن بزرگتــری در درون زمیــن نــدارد 
در زمان زدن پنالتی مشکلی مانند بازی 
بــا تراکتــور بــه وجــود می آیــد. بــه همین 
دلیل حتماً باید وظایف بازیکنان بخوبی 
تقسیم شود چه بسا که مشخص  شود 
پنالتــی را چــه بازیکنــی بزنــد و ضربــات 
کاشــته و بقیــه توپ هــا توســط چــه 
بازیکنانــی زده شــود. زمــان مــا هــم این 
وظیفــه بخوبــی مشــخص بــود و تنها در 
ســال ۱۳۸۲ زمان مربیگری بگوویچ بود 
کــه چــون علــی دایــی بزرگتریــن بازیکن 
تیــم بــود، پنالتی هــا را مــی زد یــا اینکــه 
مربــی می گفــت مثــاً کــدام بازیکــن 

پنالتــی را بزنــد.

اصلانیان: بدون تماشاگر نه لیگ فایده دارد نه دربی

با این وضعیت باید دربی را به داور خارجی بدهند

 
چرا پرسپولیس بعد از چهار هفته 

برد متوالی در دو بازی اخیرش 
موفق عمل نکرد؟

من فکر می کنم لیگ امسال جزو معدود 
سال هایی است که تیم ها به لحاظ سطح 
فنی به همدیگر بسیار نزدیک شده اند. 
نکته ای که در لیگ های مطرح دنیا هم 
وجود دارد به شکلی که ما شاهدیم 
مثاً بارسا تیمی مانند سلتاویگو را با 
نتیجه یک بر صفر و به سختی شکست 
می دهد. این نشان می دهد که فوتبال 
تاکتیکی شده و تیم ها به هم نزدیک 

شده اند و کار سخت تر شده است.

جدا از این مسأله لیگ ایران هم 
به شکل کلی خصوصاً امسال لیگ 
بسیار کم گلی بوده و اگر یک بازی 

هفته قبل را فاکتور بگیریم در سایر 
بازی ها نتایج بسیار کم گلی رقم 

خورده است.
در رابطه با کم گل بودن بازی های اخیر 
دو   ً ین فصل پرسپولیس خصوصا ا
بازی اخیرش باید بگویم که تیم های 
ر  کا لیس هم سخت  پرسپو حریف 
می کنند و اسم پرسپولیس موجب 
می شود که تیم های دیگر با توان و 
انگیزه صددرصدی رودرروی پرسپولیس 
قرار بگیرند به طور مثال اگر بازیکنان 
پرسپولیس به به لحاظ انگیزشی 9۵ 
باشند مقابل تیم های حریف که سراپا 

انگیزه هستند به مشکل می خورند.

اما منظور ما روند خوب 
پرسپولیس بود که در دو بازی اخیر 

متوقف شد.
تیم پرسپولیس در مجموع بازی هایی که 
از ابتدای فصل انجام داده تاکنون روند 
خوبی داشته است و کم گل خورده است 
و با وجود اینکه زیاد هم گل نزده اما به هر 
حال تیم خیلی خوب و تهاجمی بوده که 
بیشتر تیم ها هم مقابلش تدافعی بازی 
کرده اند. به همین دلیل برای قضاوت در 
مورد پرسپولیس این فصل نباید فقط 
شرایط دو بازی اخیر پرسپولیس را در 

نظر بگیریم.
حضور مهاجمانی مانند منشا و 
شیمبا پرسپولیس را با دردسر 

مواجه نخواهد کرد؟
مس رفسنجان تیم خیلی خوبی است که 

فوتبال تاکتیکی را به نمایش می گذارد اما 
به هر حال بازی در ورزشگاه آزادی است. 
ورزشگاهی که پرسپولیس در آن به نوعی 
عادت به برد دارد و به نظرم مدافعان 
و دروازه بان ششدانگ پرسپولیس 
قادر هستند که از پس مهار شیمبا و 

منشا برآیند.
اما بازی در ورزشگاه آزادی بدون 

تماشاگر برگزار خواهد شد!
بازی بدون تماشاگر در چند سال اخیر 
به دلایل مختلف تبدیل به عادت 
پرسپولیس شده و با وجود این فکر 
می کنم باز هم به دلیل شرایطی که به 
وجود آمده حتماً پرسپولیس می رود که 
حریفش را شکست دهد تا جایگاهش 
را از دست ندهد و از کورس عقب نیفتد. 
امسال هم همان طور که گفتم پنج شش 

تیم مدعی قهرمانی هستند به همین 
دلیل پرسپولیس نباید فرصت سوزی 
کند و امتیازات کامل بازی ها را بگیرد 

تا در نیم فصل دوم به مشکل نخورد.
در رابطه با برگزاری دربی پایتخت 

که به بعد از جام جهانی موکول شد 
چه نظری دارید؟

اگر فوتبال حرفه ای باشد که برگزاری 
دربی قبل و بعد از جام جهانی عماً در 
آن هیچ تأثیری نخواهد داشت چه بسا 
که ما شاهد برگزاری دربی هایی مانند 
دیدار ما بین تیم های منچسترسیتی و 
منچستریونایتد بودیم یا اینکه به طور 
مثال شاهد رویارویی بازی بین رئال و 
بارسا هم قبل از جام جهانی خواهیم بود 
اما به هر حال فوتبال ما شرایطی دارد که 

با همه جای دنیا فرق دارد.

دفاع  پرسپولیس می تواند دفاع  پرسپولیس می تواند شیمباشیمبا و  و منشامنشا را مهار کند را مهار کند

بزیک:بزیک: چرا دربی ما نباید مانند منچستر  چرا دربی ما نباید مانند منچستر 
قبل از جام جهانی برگزار  شود؟قبل از جام جهانی برگزار  شود؟

ادمونــد بزیــک مهاجــم گلــزن ســابق پرســپولیس معتقــد اســت لیــگ فعلــی جــزو معدود لیگ هایی اســت که چند تیم مدعــی قهرمانی هســتند و رقابت نزدیکی با هــم دارند. رقابــت نزدیک تیم های مدعــی از نگاه بزیک 
کار قهرمانی را برای پرســپولیس ســخت تر می ســازد.

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار


